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Zapytanie

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym kieruje 
zapytanie w sprawie zakupu psa służbowego dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Otwocku, 
z dofinansowaniem zapewnionym w budżecie Powiatu Otwockiego na 2020 rok

W trakcie obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa, a także Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, której Pan Przewodniczy, jako jedna z osób podnosiłem kwestię zakupu i utrzymania psa 

szkolonego do wykrywania narkotyków i substancji psychoaktywnych dla potrzeb Komendy Powiatowej 

Policji. W trakcie prowadzonej dyskusji przedstawiciele Policji wskazywali, iż w zależności od psów, 

jakimi będzie dysponowała hodowla można będzie pozyskać psa służbowego o specjalności patrolowo- 

tropiącej. Mając na uwadze zagrożenie, jakie stanowią narkotyki i substancje psychoaktywne w 

szczególności dla młodzieży, część radnych w tym niżej podpisany optowali za zakupem psa 

wyszkolonego do wykrywania narkotyków.

Ostatecznie w uchwale budżetowej na 2020 rok zarezerwowana została kwota 8 tysięcy złotych Dział 

754, Rozdział 75404, § 6170 na dofinasowanie zakupu psa służbowego dla potrzeb Komendy Powiatowej 

Policji w Otwocku.

Mając na uwadze powyższe, a także fakt, iż zakup psa miał przyczynić się do większego bezpieczeństwa 

mieszkańców Powiatu Otwockiego, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1) Czy Komenda Powiatowa Policji w Otwocku dokonała zakupu psa służbowego, jeżeli jeszcze nie, 

to jakie działania zostały podjęte w tej sprawie i na jakim etapie się ona znajduje?

2) Czy Powiat Otwocki przekazał dotację na zakup psa KPP w Otwocku?


